
BR.0002.12.2021.AB 

 

PROTOKÓŁ NR XL / 21 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 28 października 2021 roku 

 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącej Rady Powiatu Barbary Laskowskiej. Początek obrad – 

godzina 12.00.    

 

Radni nieobecni: 

 

Gabriel Dors 

Barbara Kozioł 

Zbigniew Rok 

  

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Skarbnik Powiatu Halina Mackiewicz, Sekretarz Powiatu Tomasz Dzierżanowski, radca 

prawny Katarzyna Żydek, Naczelnik Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego  

w Zawierciu Paulina Pietras, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Zawierciu Bożena Gwizdek, Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Piotr 

Zachariasiewicz i inni, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności.  

 

 

Ad.1.)  

 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska. Na podstawie 

listy obecności stwierdziła dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał, a tym samym prawomocność XL sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego. Powitała 

radnych, Zarząd Powiatu ze Wicestarostą Pawłem Sokołem oraz gości, biorących udział  

w posiedzeniu, dziękując im za przybycie.  Poinformowała, że transmisja online  

z obrad sesji jest dostępna pod adresem: powiatzawiercie.sesja.pl oraz na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Zawierciu i w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

 

Ad.2.) 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych, sesja odbyła się zgodnie  

z następującym porządkiem obrad, przekazanym w materiałach sesyjnych:    

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów Nr XXXVIII/21 z dnia 22 września 2021 roku i Nr XXXIX/21  

z dnia 30 września 2021 roku.   

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań 

oświatowych w powiecie zawierciańskim w roku szkolnym 2020/2021.   

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok.   

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2021 – 2025.   

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdów z drogi na obszarze powiatu zawierciańskiego oraz ich parkowanie na 

parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu.   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie aktywów trwałych 

znajdujących się na wyposażeniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu.   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/332/21 z dnia  

25 marca 2021 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2021 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Ośrodka Pomocy Dziecku  

i Rodzinie w Górze Włodowskiej.   

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo - 

Wychowawczej "Pełna Chata" w Górze Włodowskiej.   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/666/14 z dnia  

28 sierpnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Administracyjnego 

Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Zawierciu.   

17. Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2020 rok, złożonych przez radnych i inne 

osoby zobowiązane do złożenia oświadczeń na podstawie ustawy o samorządzie 

powiatowym.  

18. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych w I półroczu 2021 roku. 

19. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Protokoły Nr XXXVIII/21 z dnia 22 września 2021 roku i Nr XXXVIII/21 z dnia  

30 września 2021 roku, przekazane radnym w wersji elektronicznej, wobec brak uwag ze 

strony radnych w wyniku przeprowadzonych głosowań zostały przyjęte jednogłośnie, czyli 

przy 19 głosach „za”.    

 

 

 



3 

 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Wicestarosta Paweł Sokół.   
 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 6 posiedzeń w dniach: 30 września,  

4 października, 8 października, 12 października, 15 października i 26 października br.  

podczas których zajmował się m.in. następującymi sprawami: 

 

➢ podjął uchwały w sprawach:  

– powołania dwóch członków do Powiatowej Rady Seniorów; 

– wyboru banku do wykonywania bankowej obsługi budżetu powiatu 

zawierciańskiego, w tym Starostwa Powiatowego w Zawierciu oraz powiatowych 

jednostek budżetowych; 

– zatwierdzenia listy uczniów, którym przyznano stypendium Starosty 

Zawierciańskiego za osiągnięcia w roku szkolnym 2020/2021; 

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół im. X. Dunikowskiego  

w Zawierciu do podpisania, wykonania i rozliczenia umowy finansowej w ramach 

programu Erasmus +; 

– ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

powierzenia prowadzenia  punktów nieodpłatnej pomocy prawnej lub nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu zawierciańskiego w 2022 roku; 

– ogłoszenia naboru przedstawicieli organizacji pozarządowych do komisji 

konkursowej, oceniającej oferty na powierzenie realizacji zadania zleconego  

w zakresie prowadzenia  punktów nieodpłatnej pomocy prawnej lub nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu zawierciańskiego w 2022 roku; 

– zmian w budżecie powiatu na 2021 rok oraz zmian w planie finansowym. 

 

➢ wyraził zgodę na: 

– usunięcie drzew usytuowanych na nieruchomości stanowiącej własność powiatu 

zawierciańskiego będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Pilicy; 

– wykorzystanie herbu powiatu zawierciańskiego na sztandarze Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu; 

– zawarcie umowy użyczenia środka trwałego Szpitalowi Powiatowemu w Zawierciu; 

– oddanie w bezpłatne użytkowanie działki nr 79/8 położonej w Zawierciu przy ul. 

Miodowej stanowiącej własność powiatu zawierciańskiego; 

– złożenie wniosku przez organ prowadzący o wsparcie w ramach programu 

„Laboratorium Przyszłości” dla Szkoły Podstawowej nr 15 Specjalnej w Zawierciu. 

 

➢ przyjął: 

– raport z wykonanych czynności dochodzenia należności mających charakter 

cywilnoprawny za okres 1 stycznia do 30 czerwca 2021 roku; 

– zawiadomienia o zamiarze zawarcia umów najmu sali gimnastycznej oraz 

porozumienie dotyczącego korzystania z pomieszczeń usytuowanych na 

nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. H. Kołłątaja  

w Zawierciu; 

– zawiadomienia o zamiarze zawarcia umów najmu części powierzchni korytarza 

usytuowanej na nieruchomości będącej w trwałym zarządzenie Zespołu Szkół im.  
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S. Staszica w Zawierciu oraz użyczenia hali sportowej usytuowanej na nieruchomości 

będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu; 

– informację o wykonaniu budżetu powiatu zawierciańskiego za okres od początku 

roku do dnia 30 września 2021 roku. 

 

➢ podjął decyzję o wyborze lokalizacji punktów, w których będzie świadczona nieodpłatna 

pomoc prawna lub nieodpłatne poradnictwo obywatelskie, tj.: Gmina Włodowice, Gmina 

Zawiercie, Gmina Szczekociny, Gmina Pilica oraz Gmina Żarnowiec. 

 

Ponadto poinformował, że: 

− w dniu 13 października br. odbyło się uroczyste oddanie do użytku wyremontowanej  

i doposażonej w nowoczesny sprzęt pracowni gastronomicznej w Zespole Szkół  

im. H. Kołłątaja w Zawierciu; 

− w dniu 25 października br. odbyło się symboliczne otwarcie szkoły rodzenia w Szpitalu 

Powiatowym w Zawierciu. 

  

W uzupełnieniu sprawozdania Wicestarosta Paweł Sokół poprosił Naczelnik Wydziału 

Geodezji Paulinę Pietras o przedstawienie informacji o pracach scaleniowych.  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Zawierciu Paulina Pietras (treść 

wystąpienia w formie stenogramu):  

 

„Dzień dobry, witam państwa wszystkich serdecznie. Ja bardzo dziękuję za możliwość 

pojawienia się tutaj dzisiaj razem z państwem. Chciałabym zgłosić tutaj taką chęć reakcji 

na pewne rzeczy, które dzieją się aktualnie w Polsce. Został przedłużony czas realizacji 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Jest to przedłużenie do roku 2025. W związku  

z tym Marszałek za pośrednictwem swoich pracowników wyraża jak gdyby taką chęć 

przystąpienia do kolejnych scaleń, również na terenie naszego powiatu. Stąd też moja prośba. 

Bardzo bym prosiła państwa radnych o czynne uczestnictwo zarówno czy z włodarzami gmin, 

czy też z mieszkańcami, czy też sołtysami odnośnie scaleń, bo jest szansa, żebyśmy w ramach 

jeszcze tego PROW 2014 - 2020 pozyskali jakieś środki na scalenia. Pragnę przypomnieć, 

że scalenie może być przeprowadzone na wniosek ponad połowy mieszkańców bądź ponad 

połowy właścicieli obszaru zajmującego dany obszar. Dodam też, że np. na przyszły rok  

z budżetu państwa oraz z Unii Europejskiej do powiatu zawierciańskiego trafi  ponad 10 mln 

zł właśnie na prace scaleniowe i prace poscaleniowe. Tak, że  to są duże środki pieniężne, 

które można wykorzystać w racjonalny sposób. Myślę, że również oprócz tego, że 

skorzystaliby na tym rolnicy, którzy zamieszkują nasz powiat, skorzystaliby na tym również 

mieszkańcy i posiadacze działek budowlanych, bo –  jak państwo wiecie –  w ramach prac 

scaleniowych są wytyczane na nowo granice nieruchomości, stabilizowane granice 

nieruchomości, jest to naprawdę duże ułatwienie dla mieszkańców. Bardzo bym prosiła  

o czynne wzięcie udziału może w rozpowszechnianiu tej wiedzy o scaleniach, bo być może 

jeszcze nie do wszystkich dotarła. Jeżeli państwo by potrzebowali jakiejkolwiek pomocy, 

jakichkolwiek informacji, ja jestem zawsze tutaj pokoju nr 14, numer telefonu służbowy 

również, jeżeli państwo radni sobie życzą, mogę podać i służę pomocą. Dziękuję państwu 

bardzo”. (Karol Hadrych poprosił o przekazanie radnym szczegółowych informacji  

w powyższej sprawie drogą elektroniczną. Ułatwi to zapoznanie się z tymi informacjami  

przed przekazaniem ich włodarzom gmin czy innym kompetentnym w tym zakresie osobom). 

„Dobrze, jak najbardziej. Jeżeli pani Przewodnicząca pozwoli, to ja również uzyskam z Biura 

Rady adresy mailowe i wyślę do wszystkich państwa taką informację. ”. 
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Sprawozdanie zostało przyjęte bez innych uwag i zapytań ze strony radnych. 

 

 

Ad.5.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że na posiedzeniu w dniu 

21 października br. jednogłośnie, czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań oświatowych w powiecie 

zawierciańskim w roku szkolnym 2020/2021. 

Zgodnie z przepisami prawa oświatowego do dnia 31 października organ wykonawczy 

przedkłada organowi stanowiącemu informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 

poprzedni rok szkolny. Przedłożona informacja o realizacji zadań oświatowych w powiecie 

zawierciańskim za rok szkolny 2020/2021 daje obraz stanu oświaty w powiecie 

zawierciańskim w zakresie organizacji, kadry pedagogicznej, sukcesów uczniów i udzielonej 

im pomocy, bazy szkół, wynikach kontroli organów nadzoru pedagogicznego oraz informacji 

o wynikach osiąganych przez uczniów na egzaminach zewnętrznych. Informacja ma formę 

sprawozdania z działalności szkół i placówek oświatowych oraz działań organu 

prowadzącego. 

Wnioski końcowe podsumowujące przedstawioną informację przedstawiają się następująco: 

1. kontynuacja działań organu prowadzącego we współpracy z doradcami zawodowymi  

i dyrektorami szkół w celu promowania szkół i zachęcenia uczniów szkół podstawowych 

do wyboru różnych kierunków kształcenia oferowanych w szkołach prowadzonych przez 

powiat zawierciański; 

2. obligowanie dyrektorów szkół zawodowych do szczegółowej analizy potrzeb na rynku 

pracy w powiecie i województwie śląskim w celu modyfikacji oferty kształcenia 

dostosowanej do potrzeb środowiska lokalnego; 

3. w związku z negatywną opinią nadzoru pedagogicznego w zakresie likwidacji szkół 

policealnych oraz z uwagi na kolejny rok w tych szkołach bez naboru, podjąć działania  

w zakresie procesu likwidacji co najmniej 1 szkoły; 

4. przedłożenie do organu prowadzącego przez dyrektorów szkół, w których zmniejsza się 

odsetek uczniów zdających pozytywnie egzaminy zewnętrzne planu działań na rzecz 

poprawy efektów kształcenia; 

5. przeprowadzenie przez dyrektorów szczegółowej analizy w zakresie potrzeb związanych 

z doskonaleniem zawodowym nauczycieli w celu zapewnienia efektywnej polityki 

kadrowej oraz  skutecznego wykorzystywania środków na doskonalenie. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XL / 410 / 21   

w sprawie w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań oświatowych w powiecie 

zawierciańskim w roku szkolnym 2020/2021, w wyniku przeprowadzonego głosowania  

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.      

 

 

Ad.6.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że autopoprawki do 

projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok oraz zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021 – 2025, przyjęte przez Zarząd Powiatu  

w dniu 26 października br. zostały w tym samym dniu przekazane radnym droga mailową.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 października br. 

jednogłośnie, czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2021 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu.   
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XL / 411 / 21   

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok w wyniku przeprowadzonego głosowania  

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.      

 

 

Ad.7.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 października br. 

jednogłośnie czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021 – 2025 wraz z autopoprawką 

Zarządu Powiatu. Proponowane zmiany są odzwierciedleniem zmian wprowadzonych do 

budżetu powiatu uchwałą, przyjętą przez Radę Powiatu w poprzednim punkcie porządku 

obrad. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XL / 412 / 21   

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021 – 2025 w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.            

 

 

Ad.8.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu  27 października br. 

jednogłośnie czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały omawianej 

w tym punkcie porządku obrad.   

Maksymalna wysokość stawek opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów jest określona 

przepisami ustawy Prawo o ruchu drogowym. Stawki ulegają zmianie corocznie w stopniu 

odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych na każdy rok 

kalendarzowy, ustalanemu na podstawie komunikatu Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego ogłoszonego w „Monitorze Polskim”. W celu zapewnienia sprawnej realizacji 

zadań, mając na uwadze kalkulację kosztów, z której wynika, że koszty realizacji zadania 

przewyższają wpływy z tytułu usuwania pojazdów, w projekcie uchwały przyjęta została 

maksymalna wysokość stawek określona w ustawie. Stawki ustalone w przedmiotowej 

uchwale będą obowiązywać od 1 stycznia 2022 roku. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XL / 413 / 21   

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi na obszarze powiatu 

zawierciańskiego oraz ich parkowanie na parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.            
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Ad.9.) 
 

Ze względów organizacyjnych Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Dorota Pytlik przedstawiła opinię Komisji do projektów uchwał ujętych w pkt od 9 do 11 

porządku obrad. Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 października br. zaopiniowali 

projekty uchwał w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w 

Zawierciu. Proponowane zmiany wprowadzane na wniosek dyrektora szpitala dotyczą:  

− umożliwienia prowadzenia w szpitalu wyodrębnionej organizacyjnie działalności, w tym 

działalności gospodarczej, innej niż działalność lecznicza w zakresie przygotowywania, 

wydawania oraz dostarczania posiłków dla odbiorców zewnętrznych oraz zarządzania 

nieruchomościami własnymi lub dzierżawionymi. Zgodnie z zapisami Statutu działalność 

ta nie może być prowadzona przez szpital w sposób uciążliwy dla pacjentów i dla 

przebiegu ich leczenia, nie może również w żaden sposób kolidować z jego podstawową 

działalnością statutową. Projekt uchwały w powyższej sprawie uzyskał pozytywną opinię 

Komisji przy 4 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym się”.  

− w związku z przebudową i pracami remontowymi  prowadzonymi w ramach projektu 

„Zakup sprzętu oraz modernizacja istniejących pomieszczeń w Szpitalu Powiatowym 

w Zawierciu celem przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID-19” kolejne projekty 

uchwał przewidują zmniejszenie liczby łóżek na Oddziale Dziecięcym oraz zwiększenie 

liczby łóżek na Oddziale Obserwacyjno-Zakaźnym z Pododdziałem Skórno-

Wenerologicznym. Pozytywna opinia Komisji  w tych sprawach została wydana 

jednogłośnie, czyli przy 5 głosach „za”.   

Omawiane zmiany do statutu szpitala uchwała z dnia 31 sierpnia br. uzyskały pozytywną 

opinię Rady Społecznej Szpitala. W wyniku konsultacji z organizacjami pozarządowymi 

przeprowadzonymi w dniach od 11 października do 25 października br. nie wniesiono 

żadnych uwag i zastrzeżeń do przedmiotowych dokumentów. Uwag nie zgłosiły również 

związki zawodowe działające w szpitalu. 

 

Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Wysoka Rado, szanowni państwo, panie Starosto. Przepraszam, nie ta kolejność. Pani 

Przewodnicząca, panie Starosto, Wysoka Rada, szanowni państwo. Klub radnych „Zdrowy 

Powiat Zawierciański" będzie głosował przeciwko podjęciu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu w zakresie prowadzenia 

działalności gospodarczej przez szpital. Projekt uchwały jest niezgodny z przepisami art. 42 

ust. 3 ustawy o działalności leczniczej, który brzmi: „Statut może przewidywać prowadzenie 

określonej, wyodrębnionej organizacyjnie działalności innej niż działalność lecznicza”.  

W proponowanym projekcie przedstawiono nam, jaki rodzaj działalności będzie prowadzony, 

natomiast nie przedstawiono nam zmian organizacyjnych, jakie będą w związku z tym. Cała 

organizacja tej działalności powinna być zawarta w projekcie zmiany do statutu, zgodnie  

z art. 42 ustawy o działalności leczniczej. Poza powyższym brak symulacji kosztowej,  

z której radni powezmą wiedzę w zakresie kosztów, jakie poniesie szpital, aby możliwe było 

prowadzenie działalności gospodarczej. Rozszerzenie usług szpitala o usługi gastronomiczne, 

handlowe i zarządzania nieruchomościami będzie – jak się domyślam – rodziło konieczność 

zwiększenia zatrudnienia kadry administracyjnej. Radni nie otrzymali informacji, o ile osób 

zatrudnienie szpitala się zwiększy, jakie koszty będzie to generowało. Nie otrzymaliśmy 

również informacji w zakresie dochodów, jakie szpital planuje osiągnąć w związku  

z prowadzeniem działalności gospodarczej. Wobec tego nie wiemy nawet, czy rozpoczęcie 

prowadzenia działalności gospodarczej przez szpital w tym zakresie będzie w ogóle opłacalne 



8 

 

ekonomicznie. Prowadzenie działalności gospodarczej przez szpital oraz zatrudnienie nowych 

pracowników niemedycznych będzie skutkowało zmniejszeniem powierzchni, na której mogą 

być prowadzone świadczenia medyczne. To już samo jest błędem. Podstawowym zadaniem 

szpitala jest świadczenie usług medycznych, a nie prowadzenie działalności gospodarczej. 

Szpital to nie jest prywatna firma, której celem jest osiąganie jak największego zysku. Nie 

taka jest rola szpitala. Rolą lekarzy jest leczyć ludzi, a rolą osób zarządzających szpitalem jest 

stworzenie lekarzom i pielęgniarkom warunków do leczenia mieszkańców naszego powiatu. 

Na tym proszę się skupić, panie dyrektorze, zamiast szukania powodów do zwiększenia 

zatrudnienia niemedycznego w szpitalu. Jak trafnie wskazano w uzasadnieniu projektu 

uchwały, drugie piętro budynku Szpitala Powiatowego w Zawierciu przy ulicy Piłsudskiego 

80 jest niewykorzystane. Ubolewam mocno z tego powodu. Jednak zamiast tworzyć w tym 

miejscu pokoje hotelowe dla zagranicznego personelu szpitala, lepiej byłoby w tym miejscu 

rozszerzyć działalność o kolejne poradnie specjalistyczne. Szpital nie ma bowiem poradni 

leczenia bólu, chorób naczyń, poradni nefrologicznej, gastrologicznej, geriatrycznej czy 

innych, a mieszkańcy naszego powiatu, aby skorzystać z pomocy specjalistów, muszą 

wyjeżdżać na Śląsk. Wydaje mi się, że stworzenie tych poradni jest ważniejsze od stworzenia 

hotelu dla obcokrajowców. Chcę zapytać też pana dyrektora, czy rozmawiał z panem 

Prezydentem Łukaszem Konarskim w celu może zdobycia jakiś mieszkań, lokali dla 

personelu, który jest zatrudniony w szpitalu. Jeszcze mam takie pytanie, czy jest wymagana 

znajomość języka polskiego u nowych pracowników szpitala. nie Polaków”. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Piotr Zachariasiewicz (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„Pani radna zadała wiele pytań, które były poruszane na Komisji Zdrowia, które były 

omawiane w Komisjach Zdrowia na wielu poprzednich posiedzeniach. I – szanowni państwo 

– spróbuję odpowiedzieć na większość z nich. Pani radna miała wpływ na służbę zdrowia 

przez 8 lat w powiecie. Przez 8 lat poradni, które pani radna wymieniła, nie było, nie ma, a od 

2,5 roku szpital bardzo intensywnie się rozwija, ściągając cały czas nową kadrę medyczną. 

Jest fakt, który był prezentowany na ostatnim posiedzeniu Rady Powiatu i szanowni państwo 

radni mieli okazję się z tym zapoznać, co się zmieniło w Szpitalu Powiatowym w Zawierciu 

zarówno pod względem strukturalnym, jak również pod względem zatrudnienia, w tym 

głównie personelu medycznego. Bezsprzecznym faktem jest to, że szpital rozwija się również 

medyczne i powstają nowe poradnie, nowe usługi diagnostyczne, z których mieszkańcy 

powiatu mogą korzystać. To personel medyczny zapewnia to, że te usługi są świadczone 

na jak najwyższym poziomie. Pierwszym podstawowym celem, który został postawiony 

przede mną jako przed dyrektorem, było dokonanie takich zmian organizacyjnych, aby usługi 

medyczne były świadczone na jak najlepszym poziomie i drugim celem, żeby utrzymać 

finanse szpitala na niezagrożonym poziomie. I to się, szanowni państwo, dzieje. Dodatkowa 

działalność, nad którą państwo będziecie za chwilę głosować, czyli zmiany w statucie, jeżeli 

zostaną przegłosowane, dopiero w ślad za nimi można przygotować zmiany organizacyjne  

w postaci regulaminu organizacyjnego, który zostanie przedstawiony Komisji Zdrowia  

i szanownej Radzie do głosowania. Nie da się przygotować zmian do regulaminu 

organizacyjnego, jeżeli zmiana w statucie nie nastąpi. Dlatego też te zmiany będą kolejnym 

krokiem po zmianie statutu.  

Jeżeli chodzi o pozostałą kwestię, o znajomość języka polskiego, tak, jest ona wymagana, 

ponieważ mówią tutaj przepisy ustawy. Tak, Szpital Powiatowy w Zawierciu pozyskał 

również dodatkowe środki finansowe, dzięki uprzejmości Powiatowego Urzędu Pracy, na 

szkolenie kadry medycznej, w tym również z zakresu języka polskiego tak, aby i lekarze,  
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i pielęgniarki, którzy zasilają ten szpital, mieli jak najlepsze kompetencje, również w zakresie 

językowym, aby świadczyć te usługi na najwyższym poziomie dla wszystkich mieszkańców 

powiatu zawierciańskiego, bo na tym nam tak naprawdę zależy. Dodatkowa działalność, 

wyodrębniona działalność poza działalnością medyczną, ma pomóc szpitalowi zdobyć 

dodatkowe środki finansowe, które w efekcie zostaną przekazane na działalność medyczną, 

ponieważ oprócz tych wszystkich inwestycji, których mieliście państwo okazję wysłuchać, to 

było ponad 53 mln w przeciągu ostatnich 2 lat zainwestowanych szpital, jeszcze trochę 

zostało do zrobienia. Jeszcze mamy kilka oddziałów, które wymagają pilnego remontu, tak, 

aby wszystkie spełniały te najwyższe standardy, które w tej chwili prezentują m.in. Oddział 

Chirurgii, Okulistyki, Oddział Dziecięcy, Oddział Obserwacyjno-Zakaźny, które były tutaj 

wymienione, Centralna Sterylizacja, Apteka Szpitalna itd. itd. które zostały już do tej pory 

wyremontowane, ale zostają jeszcze oddziały, które nie zostały wyremontowane, które 

wymagają pilnego remontu. I ta dodatkowa działalność gospodarcza, która będzie 

prowadzona w tych pomieszczeniach, które są, w tej kuchni, która została m.in. za 

poprzedniej pani dyrektor wyremontowana i doposażona i bardzo dobrze, bo ta kuchnia jest 

świetna i panie kucharki i pomoce kuchenne, które tam pracują, na tyle dobrze sobie radzą, że 

pacjenci chwalą posiłki. I wykorzystując te same zasoby, które mamy dzisiaj, bez 

dodatkowego rozbudowania, jesteśmy w stanie świadczyć tego typu usługi cateringowe dla 

dodatkowych jednostek ochrony zdrowia tak, aby pozyskać dodatkowe środki, które  

w efekcie zostaną przekazane na polepszenie służby zdrowia w powiecie zawierciańskim. 

Dlatego zwracam się do wszystkich państwa radnych, aby zagłosowali za tymi zmianami, bo 

w efekcie one przyniosą bardzo pozytywne zmiany dla wszystkich mieszkańców powiatu 

zawierciańskiego, dla pacjentów szpitala”. 

 

Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pięknie brzmiała wypowiedź pana dyrektora, w części uzasadniona, niemniej jednak 

uważam, że jednak szpital jest powołany do tego, aby udzielać usług medycznych, nie 

zajmować się inną branżą. Wszystkie osiągnięcia jak najbardziej, panie dyrektorze, 

doceniamy, widzimy działalność i myślę, że można by dalej w tym kierunku pójść, bo to, że 

mamy jakąś jedną pracownię, ale poradnie, o których wspomniała tutaj przedmówczyni radna 

pani Maria Milejska, te poradnie nie powstały. Myślę, że mówienie o tym, że nie powstały 

przedtem, skoro ma być lepiej, to byłoby dobrze, gdyby one powstały i myślę, że obiekt, 

jakim jest budynek przychodni, przystosowany w szczególny sposób do świadczenia usług, 

nie powinien być przekształcany na inne świadczenia. tym bardziej, że już wiemy, że jedną 

przychodnię zlikwidowaliśmy na Niedziałkowskiego, czemu byłem też przeciwny, bo 

uważam, że zakres usług i sposób udzielania ich, konieczny jest ich dalszy rozwój ze względu 

na to, że społeczeństwo się starzeje, że mamy coraz więcej osób starszych, które wymagają 

częstszych wizyt, większej liczby usług w skali miesiąca, roku i lat. I myślę, że tą 

perspektywą należałoby myśleć na przyszłość. Myślę, że byłoby dobrze, aby dyrekcja 

szpitala, Zarząd Powiatu skupił się głównie na tym, do czego został Szpital Powiatowy 

powołany. Nie jestem zwolennikiem tego, natomiast to, że to rozwiąże jakiś problem kadrowy 

czy inny, można w zupełnie inny sposób również zabezpieczyć. Jeśli mogę, to podpowiem, że 

w naszym powiecie istnieje szeroko rozumiana agroturystyka, jest cała masa mieszkań, lokali, 

z którymi można by porozmawiać i te lokale mogłyby zapewnić na terenie całego powiatu 

ewentualne mieszkania dla kadry spoza granic Polski i nawet byłoby to bardzo wskazane ze 

względu na jednak barierę językową. Ta bariera językowa dotyczy nie tylko języka 

literackiego, ale musimy zdawać sobie sprawę, że jest to teren powiatu  głównie, nasz teren to 

powiat ziemski, dużo mieszkańców wsi i warto by było, aby te osoby, które są zatrudniane  
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w szpitalu, miały możliwość codziennego języka, aby dokładnie rozumiały słowa, jakimi 

posługują się tutaj mieszkańcy. Mówię tu o objawach, które demonstrują mieszkańcy  

w sposób potoczny, które mogą być niezrozumiałe dla obcokrajowca, bo są często trudne do 

zrozumienia przez Polaków. Więc ja uważam, że ta idea, być może słuszna, co do tego żeśmy 

pozyskiwali kadry, ale czy koniecznie szpital ma się tym zajmować. Nie jestem tego 

zwolennikiem, powiem otwarcie, tak jak nie byłem zwolennikiem zamykania jednej 

przychodni, której już nie mamy, czyli potencjał się nam zmniejszył, a nie zwiększył, jak 

dotychczas. Na pewno można efektywnie wykorzystać na cele medyczne te pomieszczenia.  

I będę głosował przeciwko temu projektowi. Dlaczego, dlatego, że uważam, że można to 

załatwić w inny sposób, a dyrekcja powinna się skupić na udzielaniu usług medycznych, które 

są –  uważam – priorytetowym zadaniem, z którego, jak na razie dyrektor się dobrze 

wywiązuje. Proszę tak dalej, ale niekoniecznie zajmować się hotelarstwem i cateringiem, bo 

myślę, że ważniejsze rzeczy są przed nami, a zwłaszcza dbanie o zdrowie i życie 

mieszkańców powiatu. I z takim apelem i do pana dyrektora, i do pana Starosty, i do całego 

Zarządu się zwracam, abyśmy się skupili na tym. Mamy najbliższą perspektywę środków 

unijnych, z których tak obficie korzystamy aktualnie i myślę, że to jest kierunek, w którym 

powinniśmy się jeszcze bardziej skupić, pozyskać te środki na remonty kolejnych oddziałów, 

bo mówienie o tym, że my zarobimy na cateringu, na wynajmie mieszkań, oczywiście będą 

znaczne koszty dostosowania przychodni do warunków mieszkaniowych. Uważam, że to jest 

duże zadanie, wątpię, abyśmy na ten cel pozyskali jakiekolwiek środki unijne, bo to 

właściwie jest przekształcanie jednego w drugie, a więc uważam, że na to Unia by się też nie 

zgodziła, żeby dać środki unijne na zmianę przeznaczenia obiektów medycznych na 

mieszkalne, hotelowe. Uważam, że to jest zły kierunek i nie sądzę, aby na to udało się 

pozyskać środki i ewentualne, zaznaczam ewentualne zyski, o których nic nie wiemy. No jak 

gdyby jesteśmy pod ścianą, wszystko się odbyło, Rada Społeczna zaakceptowała, radni na 

Komisjach już wszyscy zaakceptowali, ale czy się zastanowili czy to ma sens, no bo jeżeli nie 

mamy danych, o których było wspomniane, że w perspektywie roku, dwóch się zarobi, jakąś 

symulację zrobić czy założyć, nie tylko powiedzieć, że będziemy potem zrobić schematy 

organizacyjne. Nie da się budować domu, a potem zaczniemy fundamenty. Nie wiemy, jaki 

dach, ale zbuduje się później. Nie da się później. Musimy na początku wiedzieć, jaki będzie 

miał kształt dachu domu, jakie są fundamenty, jakie będą mieszkania. Nie da się w ten sposób 

podejmować decyzji. Tutaj trudno, przed trudnym zadaniem dyrektor szpitala postawił 

radnych, gdyż jest to arcytrudne. Jeżeli państwo jako radni już decydowali, z PiS-u, to 

uważam, że nieładnie, bo uważam, że należało się na tym lepiej zastanowić i tych danych 

Rada i radni powinni mieć więcej, czy to szanowni radni, ma rzeczywiście sens. A dałem 

przykład, że można problem ściągania osób z zagranicy, które chciały pracować w Polsce na 

rzecz polskich obywateli, można załatwić w zupełnie inny sposób, przypuszczam, że znacznie 

tańszy niż utrzymanie hotelu. Po drugie zapewnienie w dobie COVID-u, ale nawet  

w przyszłości, odrębności tych pomieszczeń, używanie innych klatek schodowych, to 

naprawdę będą gigantyczne koszty i my o tym powinniśmy dzisiaj wiedzieć, czy to 

rzeczywiście jest ekonomicznie opłacalne. Tak że bardzo bym prosił, że, być może nawet 

odroczyć to głosowanie nad tą uchwałą. Natomiast proponowałbym, aby jednak bardziej 

jeszcze, Zarząd zwłaszcza, pochylił się nad tym tematem, bo nie słyszę ze strony Zarządu 

aplauzu, chyba że jest, to bym bardzo prosił, być może Zarząd ma więcej danych, że to  

w perspektywie roku 2, 5,10 przyniesie efekty finansowe dla szpitala, które rzekomo chcemy 

przeznaczyć na rozwój. Uważam, że tych efektów nie będzie, bo nawet w dobie covidowym 

ci, którzy prowadzą agroturystykę przy niskich kosztach, nie osiągają żadnych kokosowych 

zysków. Tak że nie spodziewajmy się tego, jak pan dyrektor mówi, że będziemy mieli 

pieniądze, które będziemy przeznaczać na remonty szpitali i rozwój służby zdrowia. Myślę, 
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że jest to mrzonka i bardzo bym prosił o rozwagę wszystkich radnych przy podejmowaniu 

dzisiejszej decyzji”. 

 

Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Szanowni państwo, chciałabym się odnieść do tej zmiany formalnej, o który mówił pan 

dyrektor, że szczegółowe zadania będą w regulaminie organizacyjnym. Mamy tu radcę 

prawnego na sali, ja bym prosiła, może pani radca by się wypowiedziała w tym temacie  

i zinterpretowała ten pkt 42 ustawy, który mówi o statucie, co on powinien zawierać, a nie  

o regulaminie organizacyjnym. Jeszcze raz go przytoczę” „Statut może przewidywać 

prowadzenie określonej, wyodrębnionej organizacyjnie działalności innej niż działalność 

lecznicza”. Proszę państwa, działalność lecznicza jest załącznikiem, bo jest wykaz  

w załączniku do statutu komórek organizacyjnych szpitala, czyli mamy tą działalność. 

Powinien być załącznik nr 2, a takiej zmiany nie mamy i wyodrębnienie organizacyjne 

komórek innych niż działalność lecznicza. Nie wiem, czy się w dobrze rozumiemy. Dopiero  

uszczegółowienie tego wszystkiego następuje w regulaminie organizacyjnym, panie 

dyrektorze”. 

 

Wicestarosta Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani radna, ja miałbym taką tutaj dla pani informację, ponieważ pan radca Włodzimierz 

Mukamiełow opiniował tą uchwałę pod względem merytoryczno – prawnym, a obecna tutaj 

pani nie miała do czynienia z uchwałą, więc uważam, że bardziej dokładne przedstawienie 

opinii byłoby przez pana mecenasa, Mukamiełowa, tak że może pani taką opinię uzyskać na 

piśmie”. 

 

Radca prawny Katarzyna Żydek (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„To znaczy ja merytorycznie nie udzielę odpowiedzi, bo jeżeli pan mecenas Mukamiełow 

parafował tę uchwałę, to uznał, że spełnia ona wymogi ustawowe. Oczywiście, jeżeli państwo 

chcecie jakiś dodatkowych wyjaśnień, to raczej Komisja była miejscem do tego, a jeżeli dalej 

pani podtrzymuje ten wniosek, to poprosimy o przerwę i ewentualnie ściągnięcie pana 

Mukamiełow, ale parafa pod uchwałą oznacza, że pan mecenas Mukamiełow uznał, że 

uchwała jest zgodna z obowiązującymi przepisami”. 

 

Stanisław Dąbrowa (treść wstąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja mam złe doświadczenia z przeszłości, a mieliśmy takie w województwie sytuacje, gdzie 

można powiedzieć, z części szpitali czy w budynkach, byli pracownicy szpitala i to ten 

pierwszy ruch jest fajny, ale jeżeli potem chce się odwrócić, czyli poszukać inne miejsce dla 

tych ludzi, to się zaczyna bardzo poważny problem. W związku z tym ja jestem 

zwolennikiem, że szpital i wszystkie obiekty, które należą do szpitala, powinny być związane 

z lecznictwem, nie z mieszkalnictwem. Co innego jest, ta działalność  hotelarska, jak tutaj 

kolega czy pan radny Kleszczewski powiedział, no nie tędy droga. Lepiej, żeby nawet część 

na dzisiaj tych obiektów, które nie są wykorzystane, poczekały na swój czas, ale nie 

wprowadzać tam osoby, bo jak się wprowadzi osoby, to się ich już nie wyprowadzi. To jest 

takie moje zdanie i dlatego też ja w takim przypadku nie uznaję, żeby to było właściwy 

kierunek. Natomiast inna sprawa to jest sprawa dotycząca cateringu. Taka działalność, jeżeli 

powiedzmy są ludzie, którzy oprócz tego, że obsługują pacjentów, a jeszcze jest potencjał do 
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robienia cateringu, to oczywiście, że tak. Tak że tu by trzeba było naprawdę się dobrze nad 

tym zastanowić”. 

 

Tadeusz Czop (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ad vocem pani Przewodnicząca, szanowni radni. To są różne punkty widzenia. Ja myślę, że 

jeżeli dyrekcja szpitala i Zarząd przeanalizowali kwestię niewykorzystanych pomieszczeń 

mienia Starostwa Powiatowego w Zawierciu, które stoją puste i sugestia pana radnego, że 

lepiej by było iść w kierunku agroturystyki, znaczy wpuszczać Zarząd Powiatu i szpital  

w maliny, jak to się mówi popularnie, bo agroturystyka to znaczy, że pan radny ma taką 

wolną agroturystykę albo swoich znajomych...” (Jarosław Kleszczewski zwrócił uwagę, że 

radny Tadeusz Czop chyba nie zrozumiał sensu jego wypowiedzi i  powinien zastanowić się 

nad tym, co mówi, ponieważ jego wystąpienie wywołuje śmiech wśród radnych). „Ja panu nie 

przeszkadzałem……” . (Jarosław Kleszczewski zaproponował, aby radny Tadeusz Czop  

przez sesją wypił kilka szklanek melisy w celu panowania nad emocjami. Przewodnicząca 

Rady Powiatu Barbara Laskowska upomniała radnego Jarosława Kleszczewskiego za 

zabieranie głosu bez jej zgody).  „Sugestie pana radnego, żeby iść w kierunku agroturystyki, 

to jest, proszę pana ….. i proponuję nie dyskutować. Składam wniosek formalny  

o zakończenie dyskusji na ten temat”. 

 

Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, szanowni radni. Reakcja sali była wystarczająca. Myślę, że pan radny 

już zrozumiał, że popełnił duży błąd. Ja absolutnie się nie zajmowałem i nie zajmuję i nie 

zamierzam zajmować. Zajmuję się też medycyną i zaręczam panu, że ja budynki mieszkalne 

przekształcam w zakład opieki zdrowotnej, a nie odwrotnie, jak pan tu sugeruje. 

Ale to głupota, że pan zrozumiał dokładnie, co ja mówię. Ja dałem propozycję, jak można to 

zrobić, ale absolutnie nie zachęcam Zarządu ani pana dyrektora, ażeby on prowadził 

agroturystykę. Pan zupełnie nie zrozumiał moich słów i proszę się skupić, bo na sesji trzeba 

być uważnym i skoncentrowanym, nie myśleć o niebieskich migdałach, a później strzelać  

z pustej fuzji, no przecież to niepoważne. Chyba pan widział, że wszyscy się śmiali, głównie 

radni PiS-u, bo po prostu to było śmieszne. Dziwię się, że pani Przewodnicząca nie przerwała 

tej tyrady, która zupełnie niezasadna była. A natomiast ja powiedziałem, jakie jest inne 

wyjście, aby jednak tych pomieszczeń medycznych nie przekształcać w pomieszczenia 

hotelowe, i tylko tyle. I dałem alternatywy dla tego i dodam teraz, że ci lekarze mogliby, 

obcując z mieszkańcami naszego powiatu czy pielęgniarki, obcokrajowcy na co dzień jak 

będą razem mieszkać, to dalej będą w swoim ojczystym języku rozmawiać po południu, a tak 

będą rozmawiać w języku polskim i będą ćwiczyć ten język i będą dla nas osobami w 100% 

w pełni wartościowymi. Tak że myślę, że pan teraz już wie, że to absolutnie nie taki był cel 

mojej wypowiedzi”. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Piotr Zachariasiewicz (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, panie Starosto, Wysoka Rado. Jedno uszczegółowienie. Te 

pomieszczenia stoją od 2007 roku, czyli od momentu połączenia Zakładu Lecznictwa 

Ambulatoryjnego i Szpitala Powiatowego w Zawierciu, puste. To jest ponad 800 metrów 

niewykorzystanych, nigdy nie była to powierzchnia medyczna, a tam się mieściła 

administracja całego tzw. byłego ZLA. W związku z powyższym to nie jest przekształcanie 
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działalności medycznej w działalność hotelową. Poza tym to rozszerzenie statutu wcale nie 

mówi, że dokładnie w tym miejscu mają powstać hotele. Podaje pewną możliwość, tak aby 

szpital mógł ściągnąć, pozyskać dodatkową kadrę, bo jak wszyscy wiemy w całej Polsce jej 

brakuje. W efekcie to ma przynieść korzyści dla pacjentów, a nie zawęzić działalność 

leczniczą. Dodatkowo, jak mam okazję wystąpić przed państwa radnymi na Komisji Zdrowia, 

miałem okazję zaprosić państwa radnych z Komisji Zdrowia na uroczyste otwarcie nowo 

wyremontowanych poradni przyszpitalnych,  które powstały na parterze budynku  

w pomieszczeniach starej pralni. To były kolejne 400, prawie 50 metrów niewykorzystanych 

pomieszczeń. Dzięki pozyskanym środkom udało się wyodrębnić działalność poradni 

przyszpitalnych do parteru. Już pacjenci nie będą musieli się przemieszczać po II, III piętrze, 

tylko wszystkie poradnie przyszpitalne będą na parterze budynku, w łatwy sposób dostępne, 

w nowoczesnych pomieszczeniach, z nowym sprzętem, tak że już w tej chwili, 5 listopada 

odbędzie się uroczyste otwarcie tych poradni przyszpitalnych tak, aby pacjenci mogli z tych 

wyremontowanych pomieszczeń korzystać. To szanowni państwo pokazuje, że poszerzamy 

działalność medyczną, a nie ją zawężamy”. 

  

Przewodnicząca Barbara Laskowska poddała pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 

przez Tadeusza Czopa w sprawie zamknięcia dyskusji. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty przy 12 głosach „za”,  

6 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Jarosław Kleszczewski chciał zgłosić jeszcze jeden wniosek formalny, jednak 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska nie udzieliła mu głosu oświadczając, że 

dyskusja w tym punkcie porządku obrad została już zamknięta.  

 

Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, to nie jest wniosek odnośnie tego punktu, odnoście dyskusji, tylko 

wniosek formalny, który można wnieść w każdym czasie i w każdej porze podczas sesji  

i składam wniosek formalny o to, aby zdjąć z dzisiejszego porządku obrad przedstawioną 

uchwałę. Tylko tyle, nie dyskutuję na ten temat, czyli wnioskuję o zdjęcie z porządku obrad  

procedowanej uchwały w tym momencie w celu uściślenia, bo ja myślę, że dobrą wolę mamy 

tutaj wszyscy, a czy nam ten hotel nie powstanie czy inne miejsca w ciągu tygodnia czy pół 

roku, więc myślę, że jeśli o miesiąc się to odłoży, a wyjaśnią się wątpliwości prawne, 

wątpliwości, które radni zgłosili, będzie to zasadne. I zachęcam radnych do takiego 

głosowania, w związku z czym proszę o przegłosowanie mojego wniosku formalnego”.   

 

Przewodnicząca Barbara Laskowska poddała pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 

przez Jarosława Kleszczewskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 9.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został oddalony przy 7 głosach „za”  

i 8 głosach „przeciw”  (4 osoby nie oddały głosu). 

 

Mariusz Piotrowski poprosił o reasumpcję głosowania. W odpowiedzi wniosek 

Przewodniczącej Rady Powiatu Barbary Laskowskiej o wskazanie podstawy reasumpcji, 

skoro wniosek formalny został już przegłosowany oświadczył, że uczestniczył w głosowaniu, 

a jego głos został uznany za nieoddany. Podobny przypadek miał miejsce w głosowaniu   

Marii Milejskiej. 
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W wyniku ponownego głosowania wniosek został oddalony przy 9 głosach „za”  

i 10 głosach „przeciw”  i 1 głosie „wstrzymującym się. 

 

Po zakończeniu dyskusji projekt uchwały Nr XL / 414 / 21  w sprawie wprowadzenia zmian 

do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. rozszerzenia działalności szpitala)  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 10 głosach „za”, 9 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.             

 

 

Ad.10.) 

 

Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, panie Starosto, Wysoka Rado, szanowni państwo. Na Komisji 

Zdrowia poruszaliśmy temat zmniejszenia łóżek na Oddziale Dziecięcym. Nawet głosowałam 

za, ale pozwoliłam sobie zrobić analizę, proszę państwa, taką kolorową. Myślę, że do tej pory 

nie robiliśmy takiej analizy o ile łóżek ograniczonych zostało w szpitalu od początku tej 

kadencji. Z wyliczeń wyszło, że zmniejszyliśmy o 44 łóżka przez te 3 lata nie całe, w szpitalu. 

Dzisiaj rozmawiamy o Oddziale Dziecięcym, na którym było 25 łóżek, mamy zmniejszyć na 

18. Nasz powiat liczy 120 tysięcy ludzi, może 25 do 30 tysięcy dzieci. Zgadzam się, że jak nie 

ma zagrożenia, nic się dzieje, może i te 18 łóżek wystarczy, ale jak zaczną się choroby nie 

sądzę, żeby 30 tysięcy można było ulokować. Niech będzie jakaś cząstka z tego na 18 

łóżkach. Zwracam państwu uwagę, ponieważ duża liczba, 44, jest ograniczona, więc idziemy 

w kierunku maksymalnego ograniczenia miejsc szpitalnych. Pewnie zaraz pan dyrektor 

powie, że ma analizy, że były niewykorzystane. My mamy COVID proszę państwa, różnie się 

może dziać. My musimy być przygotowani w szpitalu na to, żebyśmy mogli swoich 

mieszkańców przyjąć”. 

 

Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, panie Starosto, szanowni radni, panie dyrektorze. Ja uważam, że też 

nie do końca jest to chyba przemyślana decyzja. Ja rozumiem, że nie przez cały rok łóżka 

pediatryczne są w pełni obłożone, ale w końcu są to nasze dzieci, dzieci naszych dzieci  

i myślę, że Zarząd jest zobowiązany do dbania o bezpieczeństwo zdrowia i życia 

mieszkańców tego powiatu. I powiem, panie Starosto, że dziwię się, że ten projekt uchwały 

się pojawił, bo ja pozwoliłem sobie o pewne dane statystyczne. Powiem panu, że powiat 

myszkowski, sąsiedni, ma 70.880 mieszkańców. W przybliżeniu 71 tysięcy. Natomiast powiat 

zawierciański ma 116 tysięcy 672 mieszkańców – dane za 2020 rok, czyli ponad 116 tysięcy 

mieszkańców. Więc jeżeli polityka państwa, polityka rządu idzie w kierunku, aby było więcej 

dzieci, a my zamykamy łóżka pediatryczne, to ja tu czegoś rozumiem albo państwo nie 

rozumiecie, nie odrobiliście lekcji. Ja porównałem to. Różnica w liczbie mieszkańców to jest 

45 tysięcy. I proszę sobie wyobrazić, że w powiecie myszkowskim łóżek pediatrycznych jest 

20, a państwo chcecie zmniejszyć na powiat o 45 tysięcy więcej ludności do 18, w tym 2 

OIOM-owe, czyli do 16. Gratuluję, gratuluję wyobraźni. Przecież już w tej chwili, nie wiem 

czy państwo oglądacie wiadomości, może warto żebyście nawet tą jedynkę włączyli sobie, bo 

tam mówią wyraźnie, że wszystkie miejsca na oddziałach pediatrycznych są zajęte. Szczęście, 

że jeszcze u nas być może nie, ale nie mam danych z Zawiercia, ale zadzwoniłem sobie do 

Myszkowa i okazuje się, że tam wszystkie łóżka pediatryczne z racji zapaleń płuc, z racji 

COVID i innych schorzeń wirusowych, które się pojawiły, są zajęte. Mało tego, przy tych 
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20 łóżkach tam są wszędzie dostawki. Warto, aby się radni, a zwłaszcza Zarząd zastanowił, że 

małe dzieci, i dzisiaj rodzice mają prawo z dzieckiem być na oddziale i te łóżka nie zawsze są 

koniecznie dla dzieci, bo Myszków pracuje na dostawkach 6 - 8 przy 20 łóżkach, a państwo 

chcecie mi zmniejszyć do 18 przy powiecie o 45 tysięcy większym ludności. Uważam to za 

duży błąd i jeśli dzisiaj przegłosuje państwo tą uchwałę, to właśnie radni PiS-u będą 

odpowiedzialni za to i poniesiecie za to pełną odpowiedzialność, za swoje decyzje. Nie można 

w ten sposób igrać z życiem i zdrowiem mieszkańców, a zwłaszcza dzieci. To jest dla mnie 

zupełnie niezrozumiałe, co państwo chcecie uczynić, to jest po prostu nieludzkie i poniesiecie 

pełną odpowiedzialność, bo to wasi wnukowie, wasze wnuczki, wnukowie, wasze dzieci na 

ten oddział trafią i okaże się, że nie ma miejsca i co wtedy, i co wtedy powiecie i spojrzycie 

tym ludziom w twarz i powiecie, no bo myśmy zadbali o wskaźniki dla NFZ-u, żeby był 

lepszy wskaźnik obłożenia. A ja wam powiem panowie tak, że Zarząd nie jest od wskaźników 

dla NFZ-u, a Zarząd jest o dbanie o zdrowie i życie wszystkich mieszkańców, zwłaszcza 

dzieci, zwłaszcza przy obecnej polityce rządu, co jest bardzo zasadne. I państwo zmniejszacie 

z 25, czyli z niewielkiej ilości, do 18. Uważam to za nieludzkie i uważam, że podniesiecie 

wcześniej czy później państwo za takie działanie odpowiedzialność. Będę głosował przeciw  

i apeluję do państwa, byście się dobrze zastanowili, bo przypadki takie będą się zdarzać. 

Słyszycie w wiadomościach, wszystkie szpitale dziecięce mają takie obłożenie jak nigdy  

i powiem państwu, że Oddział Zakaźny w Zawierciu latami nie był obłożony i nagle co się 

okazało, że nagle są potrzebne te miejsca i dobrze, że został i teraz państwo rozszerzacie te 

miejsca, chcecie jeszcze więcej łóżek zakaźnych. To dlaczego chcecie likwidować 

pediatryczne i gracie ze zdrowiem i życiem dzieci. Apeluję o głosowanie przeciw”. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Piotr Zachariasiewicz (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, panie Starosto, Wysoka Rado. Pani Maria Milejska przedstawiła 

informacje, że o ponad 40 łóżek został zawężony potencjał szpitala, zmniejszyły się te łóżka 

na oddziałach. Ale jakie to były miejsca. To były oddziały, w których występowała  jedna 

toaleta dla wszystkich pacjentów na całym oddziale, wszyscy korzystali z tej samej toalety,  

z tego samego prysznica. Szanowni państwo, czy to są warunki, w których my chcielibyśmy 

być hospitalizowani, nasze rodziny, nasi mieszkańcy tego powiatu. Odpowiedzmy sobie, czy 

chcemy trafić do szpitala, który jest nowoczesny, który ma sale wyposażone w węzły 

sanitarne, w toaletę, w prysznic, czyli tak naprawdę w podstawowe rzeczy, do których musi 

mieć dostęp każdy pacjent. Tak samo było na Oddziale Dziecięcym. Na tym oddziale od 2016 

roku, jeżeli dobrze pamiętam, albo i wcześniej ciążyła decyzja Sanepidu, który kazał 

dostosować ten oddział do przepisów prawa. Żadne przepisy tam nie były spełnione, nie było 

wydzielonej części dla dzieci i dorosłych, dla dzieci małych, jedna toaleta na oddziale. 

Wszystkie dzieci, które przychodziły z infekcjami, korzystały z tej samej toalety. Proszę sobie 

odpowiedzieć na to pytanie, czy to było bezpieczne. Dzisiaj wszystkie sale, które są na 

oddziale, posiadają węzły sanitarne, posiadają toaletę oddzielną, posiadają prysznic, tak 

żeby matka przychodząca lub rodzic dorosły, tato lub mama, miały okazję przebywać 

w komfortowych warunkach i żeby się nie mieszały z innymi dziećmi infekcyjnymi, 

ponieważ hospitalizacja na Oddziale Dziecięcym czy jakimkolwiek innym to ma być przede 

wszystkim bezpieczeństwo dla tych osób, które tutaj są. To, że stworzyliśmy nowe węzły 

sanitarne przy każdej sali spowodowało oczywiście ograniczenie ilości łóżek. To jest 

oczywiste. No nie da się w tym samym, w tej samej strukturze budynku wybudować 

dodatkowych pomieszczeń, dodatkowych sal, w których pacjenci będą korzystać  

z dodatkowych sanitariatów, nie zawężając paru łóżek. Tego się po prostu nie da zrobić. To 
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jest czysta fizyka. Podnosimy komfort pacjentów, jednocześnie sprawdzając, czy nie 

ograniczy to dostępności do ilości łóżek i to zawężenie nie ograniczy, tak, z 25 do 18. 

Natomiast dzięki temu pacjenci będą hospitalizowani w bardzo komfortowych warunkach. 

Zrobiliśmy taką analizę, średnie wykorzystanie przed COVID-em to było 40%. 40% z 25 to 

nawet nie jest 12 łóżek. Takie było wykorzystanie na Oddziale Dziecięcym. W COVID -ie 

trochę mniejsze, bo około 30%. Jeżeli będzie potrzeba, to każdy pacjent zostanie przyjęty, 

jeżeli trzeba będzie zrobić dostawkę, to ta dostawka również zostanie zrobiona. Natomiast 

sale są już w tej chwili przygotowane tak, aby te 18 łóżek z każdym małym dzieckiem, żeby 

mogła nocować rodzic, mama lub tato. Tak że są one tak przygotowane, żeby rodzice mogli 

przebywać z małymi dziećmi, w tym również na salach OIOM-owych. Te sale są 2 – 

osobowe, to są sale 1 – sobowe, chyba maksymalnie 3 – osobowe. Tak, że ten komfort 

rzeczywiście się podniósł i żadnego dziecka nie odeślemy, jeżeli będzie potrzeba, to tak samo 

jak w przypadku Myszkowa będziemy robić dostawki”. 

 

Wicestarosta Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja to tak teraz powiem, że nie miałem zamiaru tutaj wdawać z polemikę z tymi samymi 

osobami, państwem radnym, panem Kleszczewskim, panią Marią. I tak wrócę do nieodległej 

przeszłości. Ci sami państwo siali taki zamęt, niepewność wśród naszego społeczeństwa tutaj 

powiatowego, że co będzie z porodówką, zlikwidowana będzie porodówka, nie będą się 

dzieci rodzić w Zawierciu. I co, i teraz co państwo odpowiecie na to pytanie, nie będą, nie 

rodzą się dzieci w Zawierciu. Ta porodówka jest czy nie ma jej, jest gorsza, jest ograniczona. 

I także w tych przypadkach, o których tutaj dyskutujemy, a dyskutujemy o sprawach nie tak 

ważnych, jaką była porodówka. Dodatkowa działalność gospodarcza, jeżeli są wolne moce 

przerobowe, to dlaczego nie zaopatrywać z naszej tutaj szpitalnej kuchni placówek, które nam 

służą. Dlaczego nie, jeżeli – powtarzam – są wolne moce i te panie, które tam pracują, bo  

w większości podejrzewam, że są panie, chcą to robić. Przecież to nie jest rzecz taka, że nagle 

wszystko jest odsunięte do szpitala i jest catering. Nie, przecież zdajemy sobie sprawę, to 

tylko złośliwy człowiek może tak powiedzieć. Jakie hotelarstwo, od którego roku te 

pomieszczenia straszyły pustkami, od którego roku, dlaczego państwo żeście ich 

nie zagospodarowali, będąc wtedy przy władzy, dlaczego żeście tego nie robili jak 

funkcjonowała kuchnia w szpitalu do pewnego czasu. Mówicie w dalszym ciągu, jak 

powiedziałem, po co to. Przekonajmy się. My oczywiście ponosimy odpowiedzialność za to, 

co robimy, ponosimy odpowiedzialność. Póki co, drodzy państwo, państwo radni, państwo 

adwersarze moi, nie brakło ani jednego łóżka w szpitalu dla dziecka. Póki co mieliśmy także 

zorganizowany Oddział Zakaźny, że dla naszych pacjentów praktycznie nie brakowało 

w tych najgorszych warunkach pandemicznych miejsc. To więc po co państwo robicie ten 

zamęt, po co przyczepiacie się, tylko i wyłącznie dlatego że, jesteście opozycją, tylko  

i wyłącznie, żeby pokazać, że się zbliża koniec kadencji, że my chcemy być teraz pierwsi. 

Nie, bo wasze te działania na podstawie Oddziału Ginekologiczno – Położniczego  

i porodówki do tego właśnie dążą, to wskazują. Ja bym się cieszył, ja bym się bardzo cieszył, 

żeby przez te wasze uwagi przemawiała troska o pacjenta. Niestety tak nie jest, bo na to jest 

przykład państwo radni, moi adwersarze, na to jest przykład właśnie tego Oddziału 

Ginekologicznego, porodówki, że sialiście największy zamęt w całym społeczeństwie 

powiatu, że to PiS i Zarząd PIS-owski likwiduje porodówkę. Proszę teraz odpowiedzieć na to 

pytanie, czy ta porodówka jest zlikwidowana i w jakich warunkach ona funkcjonuje. Proszę”. 
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Jarosław Kleszczewski  

 

„Pani Przewodnicząca, panie Starosto. Pan po prostu ma krótką pamięć. Ja wówczas  

z niepokojem pytałem, przypuszczam, że tylko dzięki temu ta porodówka jest, ale powiem 

panu jeszcze jedno. Zadałem tu na tej sesji szereg pytań. Ja wiem, że pan się uśmiecha, ale 

niech pan posłucha. A widzicie, zbawicielami panowie jesteście. Ja wówczas pytałem  

i dostałem oczywiście odpowiedź. Pytałem o kilka rzeczy. Czy został powiadomiony pan 

Wojewoda, czy wszystkie formalności prawne zostały załatwione. Oczywiście na tej sesji, na 

co są protokoły panie Starosto, więc można to sprawdzić, żadnych odpowiedzi nie uzyskałem. 

Czy jest opinia Sanepidu, czy jest zgoda NFZ-u na zawieszenie działalności, czy jest 

powiadomiony Wojewoda. Co się okazało, że ja miałem rację, bo na tej sesji nikt nic nie 

odpowiedział. Odpowiedź otrzymałem na piśmie, ale za 3 miesiące dopiero został 

powiadomiony Wojewoda, a państwo już podejmowaliście decyzje. Ja wiem, ż państwu 

wolno być może więcej, możecie łamać prawo, a my przestrzegamy zasad, w których pan 

powinien jednak przestrzegać tego prawa i to pan jest do tego zobowiązany. Ja wiem, 

że pan kiwa głową, bo pan wie, że pan nie ma racji i to się da wszystko wstecz udowodnić, 

jeśli pan sobie tego życzy, to ja panu znajdę protokoły z tych sesji, gdzie nie udzielono 

odpowiedzi i pisemną odpowiedź za parę miesięcy, że dopiero po kilku miesiącach państwo 

powiadomili o tym fakcie Wojewodę, kiedy już była podjęta uchwała, mało tego, kiedy ona 

się uprawomocniła. Więc takie śmieszne zarzuty nie są zasadne. Powiem panu jeszcze, że nie 

wiadomo, jakby się to potoczyło, gdyby pan doradca Jorg był dalej doradcą w Myszkowie.  

A że przestał tam być, to może na całe nasze szczęście. I myślę, że ja gwarantuję panu, że 

moja opinia odnośnie łóżek czy innych jest zasadna. Ta opinia jest taka, że ja dbam o zdrowie 

i życie mieszkańców, o nic innego. Mnie nie zależy, ja tam nie pracuję, nie ponoszę. Nie 

jestem osobą, która miałaby jakiekolwiek czerpać z tego tytułu korzyści. To, co pan 

powiedział dyrektor teraz, że ten komfort się poprawił, to jest to jest jakiś argument i ja go 

przyjmuję. Natomiast uważam, że ta liczba być może nie wystarczyć i to jest problem. 

Ja podałem dane statystyczne. Jeżeli mniejsze powiaty utrzymują, mniejsze o 45 tysięcy 

ludności, utrzymują większą, większy stan łóżek dziecięcych, to do państwo rozwagi, 

ale uważam, że to jest za mało, a naprawdę mieliśmy, mamy ich 25. Teraz kwestia 

taka, czy mamy. Bo jeżeli się okazuje, że my debatujemy nad czymś, co już się stało, co jest u 

państwa normą, że coś wykona, a my później dopiero głosujemy nad tym,  jeżeli rzeczywiście 

na dzień dzisiejszy przynajmniej według wykazów do NFZ-u i przynajmniej według statutu 

szpitala jest 25 łóżek, a z wypowiedzi pana dyrektora wygląda, że tych łóżek jest 18 już, no to 

nie mydlcie państwo oczu, że teraz to my wielce zmniejszamy, bo to zostało dokonane. Jeśli 

jest to dokonane, chciałbym wiedzieć, czy rzeczywiście tych łóżek jest teraz tylko 18 czy jest 

ich 25. I tu mamy znowu sytuację taką jak poprzednio, że nieprawdą, no bo jeżeli jest ich 18 

od dłuższego czasu, po remoncie, no to dlaczego to nie zostało sformalizowane, panie 

Starosto i za to panu odpowiada osobiście między innymi. No bo jeżeli jest faktem, że we 

wszystkich dokumentach: Wojewody, NFZ-u, kontraktów jest 25 łóżek, a od dawien dawna 

jest ich tylko 18 i pracujemy na tych 18, to my tylko legalizujemy coś, co się stało, a ta Rada 

chyba nie jest w celu, żeby klepać decyzje, które zapadły poza plecami radnych. I tak samo 

było z innymi kwestiami, że należy nas informować w czasie i podjąć polemikę i dyskusję. 

Tu nikt nie robi nic na złość, ja za dobre rzeczy chwalę pana dyrektora, za dobre pociągnięcia 

go chwalę, co też powiedziałem z mównicy i nie jest tak jak pan mówi, że my siejemy zamęt. 

My zadajemy pytania proste, na które niestety nie uzyskujemy odpowiedzi i tyle. Dziękuję”. 
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Wicestarosta Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja mam panie radny tylko jedno słówko. Czas pokazał tą odpowiedź dla państwa no i tyle. 

Więcej nic nie ma. Dziękuję bardzo”. 

 

Mariusz Piotrowski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Starosto, panie dyrektorze. Chciałem zapytać, czy panowie wiecie, ile dzieci się 

urodziło w miesiącu październiku w Zawierciu na porodówce, bo ja mam informacje, ile się 

dzieci urodziło w Myszkowie. Na dzień dzisiejszy lub do dnia wczorajszego, bo to są rzeczy, 

które przychodzą pilnie, urodziło się dzieci czterdzieścioro pięcioro. Ja mam pytanie, ile się 

dzieci teraz Zawierciu rodzi na naszej porodówce. Na dzień dzisiejszy w październiku się 

urodziło w Myszkowie czterdzieścioro pięcioro dzieci, a październik ma jeszcze kilka dni. 

Chciałam zapytać, żeby pan dyrektor i pan Starosta, bo pan to poruszył, jak porodówka teraz 

działa, ile jest urodzeń w tym miesiącu. Proszę odpowiedzieć”. (Przewodnicząca Rady 

Powiatu Barbara Laskowska stwierdziła, że nie widzi związku pomiędzy powyższym 

wystąpieniem a punktem porządku obrad, który teraz jest realizowany). „Bo pan Starosta,   

dał nam przykład odnośnie porodówki, dlatego ja chciałem, ale pan Starosta przytoczył nam 

przykład porodówki. Ja chcę porównać jak w o 40 –  tysięcznym mniejszym powiecie działa 

porodówka w Myszkowie. I to wszystko”. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu Piotr Zachariasiewicz (treść wystąpienia  

w formie stenogramu): 

 

„Szanowni państwo radni, pani Przewodnicząca, panie Starosto. W dniu dzisiejszym nie 

posiadam na dzień dzisiejszy tego stanu, ale mogę powiedzieć...” (Wobec tego Mariusz 

Piotrowski poprosił o informacje o liczbie porodów w miesiącu sierpniu). „Było ich ponad 

60, prawie 70. Natomiast jeżeli już możemy mówić, a transmisje są z dzisiejszej Rady  

i z każdej Rady przez internet do odsłuchania przez mieszkańców powiatu, to warto się 

pochwalić jeszcze paroma rzeczami, jeżeli chodzi o nasz Oddział Ginekologiczno-Położniczy 

z Blokiem Porodowym. Wystartowaliśmy od ponad 50, już w tej chwili mamy ponad 50, w 

poprzednich miesiącach było ponad 60. Natomiast to, co zaoferujemy już niedługo naszym 

pacjentkom, to jest to, co jest najważniejsze. Było tutaj wspomniane, że otworzyliśmy Szkołę 

Rodzenia. Na pierwszym spotkaniu Szkoły Rodzenia, które odbyło się we wtorek, 

uczestniczyło 19 osób. Tak duża grupa się zebrała, pomimo tego, że jeszcze tak naprawdę 

szeroko o tym nie poinformowaliśmy ani w mediach społecznościowych ani w innych 

mediach, bo w poniedziałek odbyło się to otwarcie. To pokazuje, jak duże zainteresowanie 

jest zawierciańską porodówką, pomimo tego, że jeszcze nie było okazji mieszkańców o tym 

poinformować. Tak, zawierciańska porodówka rośnie w siłę. Mamy świetny zespół zarówno 

lekarzy, jak również pań położnych, bo dołączyły, po raz kolejny warto podkreślić, żeby 

wszyscy to wiedzieli, do tego zespołu dołączyli bardzo doświadczeni lekarze, również  

z Katowic, jak również położne, które są w tej chwili oddziałowymi, które pracowały w 

szpitalach klinicznych. Dzięki temu ta jakość obsługi została podniesiona na całkowicie inny 

poziom. W naszym Bloku Porodowym mamy sale porodowe, salę cięć, jak również sale,  

w których panie mogą rodzić w wannie, w wodzie i z tego na bieżąco korzystają. Są to 

nowoczesne metody rodzenia, z których mieszkanki powiatu zawierciańskiego i okolicznych 

powiatów, bo oczywiście w naszej zawierciańskiej porodówce również rodzą się dzieci  

z  innych powiatów, bo panie z wyboru chcą tutaj przyjeżdżać rodzić. Natomiast to, co 

najważniejsze, to już niedługo, ja liczę, że od początku następnego roku, być może to będzie 
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pierwszy kwartał, nie chcę dzisiaj podać dokładnej daty, bo to jest kwestia przeszkolenia 

całego personelu od pań położnych poprzez ginekologów, poprzez anestezjologów, 

zaoferujemy znieczulenia do każdego porodu, nie tylko do cięcia cesarskiego, ale również do 

porodu siłami natury. I to mogę powiedzieć, że nastąpi. To spowoduje, że nasza 

zawierciańska porodówka będzie drugim szpitalem w województwie śląskim, które oferuje 

przez 24 godziny na dobę znieczulenia do porodu. Natomiast to jest w tej chwili  

w przygotowaniu i trzeba bardzo dokładnie się do tego przygotować, żeby taką usługę 

wszystkim paniom chcącym rodzić w Zawierciu zaoferować. I to będzie przeskok milenijny, 

XXII wiek. Tego nie oferują żadne, jeden szpital w województwie śląskim, częściowo dwa. 

My doprowadzimy do tego, że będzie to 24 godziny na dobę i to będzie realna poprawa dla 

wszystkich mieszkanek. Tak, że mówmy o tym wszystkim mieszkankom powiatu 

zawierciańskiego, aby wybierał y naszą porodówkę, bo jest naprawdę nowoczesna, piękna, 

ale nie tylko mury tu są ważne, również personel, który w tej chwili cały czas szkolimy”.   

  

Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Starosto, chciałabym panu przypomnieć, że dawno, dawno temu powstał  

w zawierciańskim szpitalu SOR, później zrobiliśmy termomodernizację. Pan mówi, że my nic 

nie robimy. Bardzo proszę, środki na to, co robi teraz dyrektor, były przez nas ściągnięte. 

Proszę państwa, robimy wszyscy, żeby w tym szpitalu było lepiej. Nie przekrzykujmy się, 

proszę”.  

 

Po zakończeniu dyskusji projekt uchwały Nr XL / 415 / 21  w sprawie wprowadzenia zmian 

do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. zmniejszenia liczby łóżek na Oddziale 

Dziecięcym) w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 11 głosach 

„za”, 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.             

  

  

Ad.11.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych Nr XL / 416 / 21  w sprawie wprowadzenia 

zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. zwiększenia liczby łóżek na 

Oddziale Obserwacyjno-Zakaźnym z Pododdziałem Skórno-Wenerologicznym) w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.12.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 października br. jednogłośnie czyli przy  

5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały ujęty w tym punkcie porządku 

obrad.  

Zgodnie z określonymi przez Radę Powiatu zasadami zbycia, dzierżawy, najmu, użyczenia  

i oddawania w użytkowanie aktywów trwałych samodzielnych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest powiat zawierciański, zbycie sprzętu  

i aparatury medycznej uznanych za zbędne dla realizacji statutowych zadań szpitala wymaga 

zgody organu stanowiącego. Sprzęt wymieniony w przedmiotowej uchwale, będący się na 

wyposażeniu szpitala jest mocno wyeksploatowany i nie spełnia obowiązujących wymogów 

dla tego typu urządzeń. W 2020 roku został zastąpiony sprzętem zakupionym ze środków 
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własnych szpitala i środków pochodzących z projektu 10.1. Zbędność sprzętu ustaliła 

Komisja powołana przez dyrektora szpitala. Zgodnie z oświadczeniem złożonym przez 

dyrektora sprzęt zostanie zbyty w trybie przetargowym, a jego sprzedaż nie ograniczy 

dostępności do świadczeń zdrowotnych oraz nie obniży ich jakości. Pozytywna opinia Rady 

Społecznej Szpitala w sprawie zbycia uchwały aparatury i sprzętu medycznego została 

wyrażona w uchwale tego organu z dnia 31 sierpnia 2021 roku.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych Nr XL / 417 / 21  w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie aktywów trwałych znajdujących się na wyposażeniu Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.13.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 października br. jednogłośnie czyli przy  

5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały procedowanej w tym punkcie 

porządku obrad.  

Analiza bieżących wydatków i zaangażowania środków PFRON wykazała możliwość 

dokonania zmian w limicie środków przyznanym na poszczególne zadania, pozwalających na 

ich racjonalne wydatkowanie Przedmiotowy projekt uchwały przewiduje przesunięcia  

w ramach zadań  z zakresu  rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

zaproponowane przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i Powiatowy Urząd Pracy. 

Zmiany te przyczynią się do optymalnego wykorzystania przyznanego przez Zarząd PFRON 

limitu na 2021 rok. Pozytywna opinia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych do przedmiotowego projektu została wyrażona w uchwale tego organu  

z dnia 19 października br.    

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych Nr XL / 418 / 21  w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI/332/21 z dnia 25 marca 2021 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2021 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.14.) 

 

Ze względów organizacyjnych Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Dorota Pytlik przedstawiła opinię Komisji do projektów uchwał ujętych w pkt od 14 do 16 

porządku obrad. Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 października br. zaopiniowali 

projekty uchwał w sprawie zmiany nazwy Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Górze 

Włodowskiej i nadania placówce nowego statutu oraz zmiany uchwały z dnia 28 sierpnia 

2014 roku w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Administracyjnego Placówek Opiekuńczo - 

Wychowawczych w Zawierciu. 

Od dnia 1 listopada br. nazwa  Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Górze Włodowskiej, 

otrzymuje brzmienie: Placówka Opiekuńczo – Wychowawczą „Pełna Chata” w Górze 

Włodowskiej. Zmiana nazwy jest związana z kolejnym etapem  reorganizacji Ośrodka.  
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W związku ze zmianą nazwy placówki zachodzi konieczność zmiany statutu Centrum 

Administracyjnego Placówek Opiekuńczo -Wychowawczych w Zawierciu celem aktualizacji 

wykazu obsługiwanych jednostek. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych Nr XL / 419 / 21  w sprawie zmiany nazwy 

Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Górze Włodowskiej, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.15.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych Nr XL / 420 / 21  w sprawie nadania Statutu 

Placówce Opiekuńczo - Wychowawczej "Pełna Chata" w Górze Włodowskiej, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.16.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych Nr XL / 421 / 21  w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 54/666/14 z dnia 28 sierpnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Statutu Centrum 

Administracyjnego Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Zawierciu , w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.17.) 

 

Wypełniając obowiązek, wynikający z art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym 

Przewodnicząca Rady Powiatu  Barbara Laskowska przedstawiła informacje dotyczące 

oświadczeń o stanie majątkowym, złożonych przez radnych powiatu zawierciańskiego 

według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku (załącznik nr 1 do protokołu). Przedstawiła 

również informację Wojewody Śląskiego o oświadczeniach majątkowych, złożonych przez 

Przewodniczącą Rady Powiatu i Starostę Zawierciańskiego za 2020 rok (załącznik nr 2 do 

protokołu) oraz informację Starosty Zawierciańskiego o oświadczeniach majątkowych 

członków Zarządu Powiatu, dyrektorów jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów 

Starostwa oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty za 2020 rok 

(załącznik nr 3 do protokołu).   

 

 

Ad.18.) 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych w I półroczu 2021 roku 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Teresa Mucha-Popiel (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„W I półroczu 2021 roku zespoły kontrolne Komisji Rewizyjnej przeprowadziły 3 kontrole 

planowe. Tematyka kontroli była zgodna z planem kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

zatwierdzonym przez Radę Powiatu Zawierciańskiego z dnia 26 listopada 2020 roku. 

W miesiącu lutym br. zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej przeprowadził kontrolę 

sprawdzającą w zakresie realizacji wybranych uchwał Rady i Zarządu Powiatu 
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Zawierciańskiego podjętych w 2020 roku. Kontrolą objęta została uchwała Rady Powiatu 

Zawierciańskiego w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2020 

roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych oraz uchwały 

Zarządu Powiatu Zawierciańskiego w sprawie: wprowadzenia wewnętrznej procedury  

w Powiecie Zawierciańskim oraz w jego jednostkach budżetowych dotyczącej raportowania 

schematów podatkowych,  realizacji projektu w ramach „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” w obszarze D, powołania Zespołu do spraw oceny obowiązujących  

w szkołach dla których powiat zawierciański jest organem prowadzącym, realizacji umowy  

o dofinansowanie z budżetu państwa w ramach Rządowego programu rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020- 2024 – „Aktywna tablica” oraz przekazania w formie 

darowizny sprzętu medycznego na rzecz Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej – Szpitala Powiatowego w Zawierciu. W czynnościach kontrolnych uczestniczyli 

udzielając stosownych wyjaśnień przedstawiciele: Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zawierciu, Domu Pomocy Społecznej w Zawierciu, Skarbnik Powiatu i naczelnicy 

Wydziału Edukacji oraz Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych.  Po analizie informacji  

i materiałów uzyskanych  w toku kontroli  zespół  kontrolny nie wniósł uwag i zastrzeżeń do 

realizacji uchwał będących przedmiotem kontroli, pozytywnie oceniając działania podmiotów 

zobowiązanych do ich wykonania. W związku z faktem, iż część kontrolowanych aktów 

prawnych na dzień kontroli nie została jeszcze w pełni zrealizowana ze względu na zakres, 

którego dotyczy lub ustalone odgórnie terminy wykonania określonych obowiązków, 

wynikających z ich realizacji, Komisja wnioskowała o zobowiązanie Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Zawierciu oraz Naczelnika Wydziału Edukacji o uzupełnienie 

przedstawionych w toku kontroli materiałów o informacje dotyczące działań podjętych do 

czasu ostatecznego wykonania kontrolowanych uchwał. Informacje uzupełniające  zostały 

przekazane Komisji niezwłocznie po rozliczeniu zadań pismem z dnia 1 września br. 

W miesiącu marcu br. zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej przeprowadził kontrolę  

problemową w Wydziale Edukacji Starostwa Powiatowego w Zawierciu w zakresie 

wydatkowania środków z budżetu powiatu na dotacje dla szkół i placówek niepublicznych 

prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż powiat zawierciański w 2020 

roku. Tryb udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu został ustalony przez Radę 

Powiatu Zawierciańskiego uchwałą z dnia 30 grudnia 2019 roku, która określa również tryb  

i zakres kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. Zasady dokonywania 

rozliczeń z wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu powiatu zawierciańskiego zawarte są 

w Zarządzeniu Starosty Zawierciańskiego z dnia 4 lutego 2016 roku. W 2020 roku dotacje  

z budżetu powiatu otrzymało 8 szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych 

wpisanych do ewidencji szkół i placówek niepublicznych prowadzonej przez Starostę 

Zawierciańskiego, w których nie był realizowany obowiązek szkolny oraz Katolickie  Liceum 

Ogólnokształcące Zawierciu SPSK im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego, w której jako 

jedynej z dotowanych szkół obowiązek szkolny był realizowany. Wobec braku uwag do 

objętego kontrolą zakresu postanowiono nie formułować wniosków pokontrolnych.  W ocenie 

Komisji przedmiotowe zadanie było realizowane prawidłowo, a środki finansowe 

przeznaczone na dotacje były rozdysponowane w sposób właściwy, zgodny z 

obowiązującymi w tym zakresie unormowaniami. 

W miesiącu czerwcu br. przeprowadzona została kontrola problemowa w  Centrum Usług 

Wspólnych w Zawierciu pod kątem  funkcjonowanie jednostki w zakresie realizacji zadań 

ujętych w statucie w pierwszym roku jej działalności, tj. w okresie od  1 marca 2020 roku do 

28 lutego 2021 roku. Po zapoznaniu z wynikami kontroli przedstawionymi przez członków 
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zespołu kontrolnego Komisja nie wniosła uwag i zastrzeżeń do wykonywania zadań objętych 

przedmiotem kontroli. W celu usprawnienia działalności Zespołów ds. Remontów i Napraw 

odpowiedzialnych za utrzymanie dróg powiatowych i dróg wojewódzkich na terenie powiatu 

ora wykonywanie innych prac zleconych przez Wydział Dróg Powiatowych Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu, realizujący całokształt zadań związanych z wykonywaniem zadań 

zarządcy dróg, w wystąpieniu pokontrolnym Nr 6/21 Komisja postanowiła wnioskować do 

Zarządu Powiatu o: 

1) rozważenie możliwości zwiększenia środków finansowych będących w dyspozycji 

Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu z przeznaczeniem na zakup sprzętu 

specjalistycznego w celu usprawnienia prac w zakresie bieżącego utrzymania dróg;   

2) wsparcie jednostki w zakresie zwiększenia zatrudnienia pracowników fizycznych oraz 

specjalistów z uprawnieniami wymaganymi przy inwestycjach drogowych. 

Z treścią protokołów z kontroli oraz wystąpień pokontrolnych można zapoznać się  

w Biuletynie Informacji Publicznej”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i  zapytań ze strony radnych. 

 

 

Ad.19.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przedstawiła informację o pracy między 

sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

− w dniu 30 września br. sołtys sołectwa Góra Włodowska oraz wraz z radnym gminy 

Włodowice wystąpili do Starosty, Zarządu Powiatu i Przewodniczącej Rady Powiatu  

z wnioskiem o ujęcie w budżecie powiatu na rok przyszły remontu nawierzchni drogi 

powiatowej nr 1714 S w Górze Włodowskiej wraz z utwardzeniem poboczy oraz 

kontynuację budowy chodnika przy ul. Żareckiej.  Wniosek w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych na budowę wspomnianego wyżej chodnika złożyła również w dniu 

20 października br. sołtys sołectwa Włodowice, która dodatkowo wnosiła  

o zabezpieczenie środków finansowych na budowę utwardzonego pobocza wzdłuż drogi 

powiatowej nr 1713 S we Włodowicach.  Komisja  Budżetu i Infrastruktury Technicznej 

zajęła stanowisko w sprawie powyższych wniosków na posiedzeniu w dniu  

27 października br. uznając, że w trosce o bezpieczeństwo mieszkańców ich zasadność 

nie budzi zastrzeżeń, niemniej jednak realizacja winna być uzależniona od posiadanych 

środków finansowych. Decyzja w sprawie przyjęcia zadań do realizacji i zabezpieczenia 

środków na ten cel należy do kompetencji organu wykonawczego; 

− w dniu 13 października br. Wojewoda Śląski przekazał informacje o oświadczeniach 

majątkowych Przewodniczej Rady Powiatu oraz Starosty, które zostały odczytane  

w jednym z poprzednich punktów porządku obrad; 

− w dniu 15 października br. rektor Uniwersytetu Humanistyczno-Przyrodniczego im. Jana 

Długosza w Częstochowie złożyła na ręce Przewodniczącej Rady Powiatu prośbę  

o udzielenie poparcia w formie uchwały organu stanowiącego dotyczącego starań uczelni 

o uzyskanie uprawnień do prowadzenia kształcenia na kierunku lekarskim. Pozytywną 

opinię  w sprawie wydała Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej. Stosowny projekt 

uchwały zostanie przedstawiony na kolejnej sesji Rady Powiatu w listopadzie br.    
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Ad.20.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że  w okresie od 

poprzedniej sesji Rady Powiatu wpłynęły następujące interpelacje i zapytania radnych: 

− w dniu 12 października br. radny Grzegorz Piłka złożył interpelację w sprawie budowy 

brakujących odcinków chodnika wzdłuż ul.  Konopnickiej w Łazach. Odpowiedź została 

przekazana zainteresowanemu drogą elektroniczną; 

− w dniach 19 i 21 października br. radny Karol Hadrych złożył 2 interpelacje.  

W pierwszej z nich radny wnosił o podjęcie wspólnych działań z samorządem miast 

Zawiercie i Poręba w kierunku budowy chodnika na odcinku drogi krajowej nr 78  

w Zawierciu od strony Liceum Ogólnokształcącego im, Stefana Żeromskiego w kierunku 

dzielnicy Kierszula w Porębie i wystosowanie wspólnego pisma do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad z wnioskiem o zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2022 

rok środków finansowych pozwalających na pilną realizację tej inwestycji.  Druga 

interpelacja dotyczyła modernizacji boisk i ogrodzenia przy Zespole Szkół w Porębie. 

Termin udzielenia odpowiedzi upływa w dniach 3 i 4 listopada br. 

Z treścią interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi można zapoznać się na stronie 

internetowej Starostwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. Zostały również 

zamieszczone na tablicy ogłoszeń przy Biurze Rady Powiatu. 

 

 

Ad.21.) 

 

Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Szanowni państwo, myślę, że to już dzisiaj ostatnie moje wystąpienie, ale pozwolę sobie 

zapytać pana doktora, bo korzystam z jego obecności. Przygotowując się w dzisiejszej sesji 

dokładnie czytałam statut. W statucie mamy umieszczony zapis o Oddziale Urologicznym. 

Takie moje pytanie. Gdzie, na jakiej powierzchni znajduje się ten oddział, bo szukałam też  

w rejestrze Wojewody, ale w rejestrze Wojewody się on nie znajduje, więc nie wiem, czy 

państwo żeście go nie zarejestrowali, czy też nie usunęli ze statutu, skoro nie został w ogóle 

utworzony. Myśmy taką uchwałę podejmowali o utworzeniu takiego oddziału. Jeszcze takie 

drugie moje pytanie. Czy pan dyrektor wie, jaki był stan obłożenia łóżek wczoraj na Oddziale 

Dziecięcym, chodzi mi ile dzieci było hospitalizowanych w dniu wczorajszym, bo ja wiem”.   

  

 

Ad.22.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu  

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska zamknęła obrady XL sesji Rady 

Powiatu Zawierciańskiego.  Poinformowała, że odpowiedź na pytania Marii Milejskiej, 

złożone w poprzednim punkcie porządku obrad zostanie udzielona w formie pisemnej. 

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 13.55. 

 

 

 

Protokół sporządziła:          Przewodnicząca Rady Powiatu   

/-/ Anna Bryła                       /-/ Barbara Laskowska   


